

A

Date/日期: 20201129

Theme/主题: School of Discipleship (201) / Lesson 8 门徒学校 (201) / 第八课

<u>Scripture/经文: Acts</u> 2:44-47 / 使徒行传 二 44-47



Revelation 3:20

Here I am! I stand at the door and knock. If anyone hears my voice and opens the door, I will come in and eat with that person, and they with me.

启示录 3:20

看哪,我站在门外叩门;若有听见 我声音就开门的,我要进到他那里 去,我与他、他与我一同坐席。



Philippians 2: 5-8

⁵ In your relationships with one another, have the same mindset as Christ Jesus:

⁶ Who, being in very nature God, did not consider equality with God something to be used to his own advantage; ⁷ rather, he made himself nothing by taking

the very nature of a servant, being made in human likeness. 8 And being found in appearance as a man, he humbled himself by becoming obedient to death

— even death on a cross!

腓立比书 二 5-8

⁵ 你们当以基督耶稣的心为心。⁶ 他本有神的形象,不以自己与神同等为强夺的,⁷ 反倒虚己,取了奴仆的形象,成为人的样式;⁸ 既有人的样子,就自己卑微,存心顺服以至于死,且死在十字架上。

Introduction: 前言:

1. The greatest characteristics of sinners are self-righteousness, inner pride, rebellion and disobedience. The Bible tells us that the nature of human beings is to be carnal, hostile to God, disobey God's law, and have no ability to obey.

一. 罪人最大的特征就是自以为是、内心骄傲、悖逆不顺服。 圣经告诉 我们,人的本质就是体贴肉体,与上帝为仇,不 顺服上帝的律法,也没 有能力顺服。

Introduction: 前言:

- 2. There are many examples in the Bible that show that a disobedient nature brings many difficulties and hardship, and also misses a lot of grace. However, obedience comes by learning. Before obeying the invisible God, we must first learn to obey the visible people, especially the spiritual authority God has established for us.
- 二. 圣经里有很多的例子,显示不顺服的"体质"会带来许多艰难与困 苦,也会错失许多的恩典。然而,顺服是学习而来的,在顺服看不见的 上帝之前,先要学习顺服看得见的人,尤其是上帝为我们所设立的属灵权柄。

Introduction: 前言:

3. God wants us to cultivate the spirit of obedience, not just a one-time obedience, but a "spiritual body" of obedience. When obedience becomes our habit, we will develop a good spiritual character and experience heavenly blessings.

三.上帝要我们培养顺服的灵性,不只是一次性的顺服,而是要拥有顺服的"属灵体质"。当顺服成为我们的习惯,才会锻炼出美好的属灵品格,经历属天的祝福。

Lesson objectives: 课程目标

The disciples learn the spiritual qualities of obedience, not just obeying God, but the most important thing is to submit to the authority that God has established in the church. 门徒学习顺服的属灵特质,不只是顺服上帝,最重 要的是要顺服上帝设立在教会的权柄。

From Obedience to Blessing 从顺服到蒙福

- 1. The Lord's disciples should completely obey the Lord
- 一、主的门徒应当完全顺服主
- 2. The purpose of the Lord's establishment of spiritual authority
- 二、主设立属灵权柄的目的
- 3. The Biblical examples of obedience to spiritual authority
- 三、圣经中顺服属灵权柄的榜样

From Obedience to Blessing 从顺服到蒙福

- 4. The reasons for the inability to submit to spiritual authority?
- 四、无法顺服属灵权柄的原因?
- 5. How to submit to spiritual authority?
- 五、如何顺服属灵的权柄?

- 6. What blessings does obedience bring?
- 六、顺服带来哪些祝福?

- 1. The Lord's disciples should completely obey the Lord
- 一、主的门徒应当完全顺服主
- 1.Obey the <u>Lord's Word</u> 顺服 <u>主的话</u> (<u>2 Timothy</u> 3:16-17 <u>提摩太</u> 后书 三 16-17)
- 2.Obey the <u>guidance of the Holy Spirit</u> 顺服 <u>圣灵的引导</u> (<u>Acts</u> 13:2-3 <u>使徒行传</u> 十三 2-3; <u>Romans</u> 8:5-6 <u>罗马书</u> 八 5-6)
- 3.Obey the <u>spiritual authority</u> established by the Lord 顺服主所设立的 <u>属灵权柄 (1 Corinthians</u> 16:15-16 <u>哥林多前书</u> 十六 15-16; <u>Hebrews</u> 13:17 <u>希伯来书</u> 十三 17)

- 2.The purpose of the Lord's establishment of spiritual authority 二、主设立属灵权柄的目的
- 1. To guide us 为了 引导 我们 (<u>Proverbs</u> 4:11 <u>箴言</u> 四 11; <u>John</u> 21:18-19 <u>约翰福音</u> 二十一 18-19)

- 2. To protect us 为了 保护 我们 (Isaiah 40:11 以赛亚书 四十 11)
- 3. To <u>shepherd</u> us 为了 <u>牧养</u> 我们 (<u>Jeremiah</u> 23:4 <u>耶利米书</u> 二十 三 4)

4. 4. To <u>teach</u> us 为了 <u>教导</u> 我们 (<u>Acts</u> 20:20 <u>使徒行传</u> 二十 20)

- 3. The Biblical examples of obedience to spiritual authority
- 三、圣经中顺服属灵权柄的榜样

1. <u>Jesus 耶稣 (Mark 14:36 马可福音</u> 十四 36)

2. <u>David</u> 大卫 (1 Samuel 24:4-6 撒母耳记上 二十四 4-6)

3. Joshua 约书亚 (Joshua 11:15 约书亚 十一 15)

4. Esther 以斯帖 (Esther 4:14-16 以斯帖记 四 14-16)

Small Group Discussion 小组信息分享:

1.In the church, who is your example of obedience to spiritual authority? Why? 在教会中,谁是你顺服属灵权柄的榜样? 为什么?

2.Do you think it is difficult for a person to submit to spiritual authority when he first believes in the Lord? 你认为一个人刚信主在顺服属灵权柄时,会有什么困难?